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CONSELL MUNICIPAL D’ESPORTS 
Acta número 2/2021 

 
A la vila d’Argentona, comarca del Maresme, el 14 de juny de 2021 es reuneixen via 
telemàtica a través de l’aplicació Zoom, per tal de celebrar sessió ordinària del Consell 
Municipal d’Esports els següents membres de la mateixa: 
  
Joaquim Perejoan Hernández, regidor d’Esports i president del Consell 
 
Sílvia Triadó Corominas, representant del Club Esportiu Crazy Jumpers  
Mario Lloret Riera, president del Club Natació d’Argentona 
Elena Sànchez Prieto, representant del Club Natació d’Argentona  
Albert Serra ...., representant del Club de Futbol Argentona 
Judith Espinalt Brillas, representant de l’Associació Patinatge Artístic Argentona (s’incorpora 
a la sessió en el punt 3 de l’ordre del dia) 
 
Gil Mas Julià, tècnic d’Esports Ajuntament d’Argentona 
Fàtima Gallemí Bravo, cap administració Serveis Personals 
Lídia Díaz Molina, secretària del Consell d’Esports 
 
Essent les 18:05 hores s’inicia la sessió seguint amb el següent ordre del dia: 
 
En primer lloc el Sr. president es disculpa pel canvi sobtat de dia de la sessió del consell 
per problemes d’agenda. 
 
1. Aprovació de l’acta anterior de data 17 de març de 2021 
 
Conegut pels assistents l’esborrany de l’acta número 1/2021, de data 17 de març de 2021, 
s’aprova per unanimitat dels presents. 
 
2.  Despatx ordinari  
 
El Sr. president comença parlant de les incidències que estan passant a diferents 
instal·lacions municipals, problemes puntuals que hi ha en el manteniment de les 
instal·lacions. Continua explica que s’aniran resolent en quant estigui enllestit el contracte 
de manteniment d’instal·lacions, que està en vies de renovació, i que està a prop de 
resoldre’s desprès d’alguna dificultat. 
 
L’ordre i prioritat en el reparament el marcarà la urgència i la dificultat en la mateixa 
reparació.  
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Continua fent extensible una felicitació i agraïments a les entitats, en general, i totes les 
persones implicades pel bon desenvolupament que ha hagut durant tot aquest any tant 
atípic i especial, a les instal·lacions esportives. 
 
El president felicita nominalment a l’entitat de futbol americà pels seus dos subcampionats 
d’Espanya en categories cadets i juvenils en aquests darrers dies. 
 
Per acabar fa exposició anunciant les activitats d’aquest estiu i les ofertes lúdic-esportives 
que s’ofereixen per part de les entitats. 
 
En aquest moment s’altera l’ordre del dia passant-se a tractar el punt núm. 4 
 
4. Certificat digital per a entitats esportives 
 
El Sr. Gil Mas recorda als assistents que el certificat digital cada vegada és més necessari, 
que totes les instàncies entrades a l’Ajuntament (i a totes les administracions) per les 
entitats s’han de fer de forma digital i amb la signatura del president com a representant, 
però amb el NIF de l’entitat (no amb el DNI particular del president). 
 
Els informa que s’ha posat en funcionament una oficina d’atenció als clubs, que és un 
servei de la Secretaria General d’Esports i de la UFEC, en la donen assessorament sobre 
qualsevol tema o normativa esportiva que necessitin els clubs/entitats esportius/ves de 
Catalunya. Continua explicant que en aquestes oficina també poden ajudar a obtenir els 
certificats digitals per un mòdic preu. 
 
Acaba explicant que tota la documentació que ha comentat la va enviar a totes les entitats 
esportives l’anterior setmana via correu electrònic.  
 
En aquest moment es reprèn l’ordre del dia en el punt 3 
 
3. Subvencions de concurrència 2021 per a entitats esportives 
 
La Sra. Fàtima Gallemí informa que ja s’ha aprovat el Decret relatiu a la convocatòria de 
subvencions, però que encara no s’ha obert el termini de presentació de sol·licituds a 
l’espera de la seva publicació. 
 
Continua explicant el procediment i el funcionament per la sol·licitud de subvencions i 
acaba aclarint que aniran informant dels passos a seguir en cada moment i les terminis.  
  
5. Urgències 
 
No es presenta cap. 
 
6. Precs i Preguntes 
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Les preguntes de les diverses entitats presents es basen sobre l’ús de les instal·lacions 
durant l’estiu i la propera temporada i sobre l’obertura de la piscina municipal aquest estiu. 
 
S’informa que el dia 28 juny s’obrirà la piscina amb diferents horaris segons les activitats i 
re-adrecen les preguntes de l’aquagim als responsables a l’Ajuntament 
 
A pregunta sobre la sol·licitud de centre per la propera temporada, es respon que quan 
abans millor i que, a igualtat de condicions, la prioritat està en el que primer ho demana. 
 
Es recull la sol·licitud per reforçar els conserges durant la pròxima temporada, i s’informa 
que les mesures Covid s’aniran solventant sobre la marxa. 
 
I no havent-hi res més a tractar, d’ordre de la Presidència, s’aixeca la sessió essent les 18:50 
hores, en el lloc i data UT-SUPRA, de que com a secretaria, en certifico. 
 
La secretària del consell Vist i plau 
Lídia Díaz Molina El president 
 Joaquim Perejoan Hernández  
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